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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő - testületének 
2012. május 30. napján 18 órai kezdettel a Községházán megtartott 
munkaterv szerinti üléséről 

 

Készült: Bokod Községi Önkormányzat Képviselő - testület 2012. május 30-án (szerdán)  
18 órai kezdettel a Községházán megtartott munkaterv szerinti üléséről. 

 
Jelen vannak:  Szöllősi Miklós polgármester, Csonka László alpolgármester 
 Dorogi László, Mód István Vas Etel, Szöllősi Péter, Tóth Zsolt képviselő 
 valamint Zsigmond Anikó jegyző jelenléti ív szerint. 
 
Távollévő képviselő bejelentéssel:  
 
Meghívottak: Madari Csaba rendőrkapitány, Schmölcz Tamás körzeti megbízott, Valter 
Antal Polgárőrség vezetője 
 
Meghívottak közül jelen van: Madari Csaba rendőrkapitány, Schmölcz Tamás körzeti 
megbízott, Valter Antal Polgárőrség vezetője 
 
Szöllősi Miklós polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő - testülete 7 fővel jelen van, így az ülés határozatképes, és azt 
megnyitotta. Előterjesztette a meghívó szerinti napirend tervezetét, és kérte, hogy aki a 
azzal egyetért, szavazzon igennel. A Képviselő – testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a 
jelenlevő képviselők 100 százaléka elfogadja az alábbi javasolt napirendi pontokat:  
 
1. Beszámoló Bokod Község közbiztonsági helyzetéről 
2. Tájékoztató a Polgárőrség munkájáról 
3. Beszámoló a két ülés között végzett munkákról és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 
4. A VÉGH Kft. kérelme 
5. A kéményseprő-ipari közszolgáltatás biztosítása 
6. Egyebek 
 
I. Napirendi pont megtárgyalása: Beszámoló Bokod Község közbiztonsági 
helyzetéről 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte Madari Csaba rendőrkapitány Úrnak a 
beszámolót. Megkérte, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését. Végül megköszönte a téli 
rendkívüli időjárás miatt a segítséget. 
 
Madari Csaba rendőrkapitány kiemelte, hogy a valóságot tükrözi a beszámolót. Az éves 
helyzetről, munkáról szeretne szólni. A munkájukat nehezítette a Rendőrkapitányság 
épületének felújítása. Jobb elhelyezése lett az épületnek a közel 30-36 milliós beruházásnak 
köszönhetően. Az elmúlt évben súlyos bűncselekmény történt a megyében, egy idős férfit 
támadtak meg, a Heves Megyéből érkező 2 fő gyanúsítottat 6 hónap után elfogták. A 
felbujtót is elfogták, az ügy vizsgálata még most is folyik. Ez a nyomozás is nagyban 
befolyásolta a munkájukat, nagy emberi erőforrást igényelt. Megfelelő készenléttel 
rendelkeztek az elmúl évben, igyekeztek a kis településeken is biztosítani a készenlétet. Az 
eredménye, hogy az eredményes nyomozások száma 7 %-kal nőtt, 22 %-kal csökkent az 
eredménytelen nyomozások száma. Újra kevesebb számú (33) balesetet regisztráltak. Ez 
betudható annak, is hogy nagy hatékonysággal használták a sebességmérőt, csökkent a 
sérüléses balesetek száma. Az elmúlt télen jó szolgálati, és szociális feladatokat is magukra 
kellett vállalniuk. Sok esetben ráhatást kellett gyakorolniuk arra, hogy a rászorulók elfogadják 
a segítséget. Az idei télen fontos, hogy már érvénybe lép az ügyeleti összevonás. Idén 
január 1-től az oroszlányi ügyeleti szolgálat megszűnt. A jövőben a bevetési irányítási 
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központ fogja irányítani a feladatokat. Rádió a járőröknél is van. Fontos változás volt az 
április 15-től hatályba lépő szabálysértési törvény módosítás. Kiemelte, hogy a tulajdon elleni 
szabálysértési vétség 20 e Ft-ra volt büntethető eddig, most 50 E Ft-ra emelkedett a határ. 
Az ügyek száma tekintetben nem olyan sok a változás. Az elmúlt időszakban, főleg 
falopások ügyében igyekezetek intenzíven eljárni. 15 esetben vettek őrizetbe gyanúsítottat, 
igyekeztek bírói elzárás szankciót elérni. Bízik benne, hogy még hatékonyabbak lesznek. Az 
idei évben polgárőr munka átalakítása miatta kéri, hogy az önkormányzat segítse és 
támogassa a polgárőrök munkáját. 
 
Csonka László alpolgármester köszöni a tartalmas beszámolót. Érdekességképpen 
kiemelte, hogy a feljelentések száma csökkent. Kérdésként tette fel, hogy ezek jellemzően 
milyen típusú feljelentések. 
 
Madari Csaba rendőrkapitány elmondta, hogy közrendvédelmi, például veszélyes eszköz 
birtoklása, és közlekedési tárgyú feljelentések is érkeznek hozzájuk. Sokat ellenőrzik az ittas 
vezetést. Szigorúan veszik, csökken az elkövetések száma. Javulást hozott a sok ellenőrzés. 
 
Vas Etel képviselő kérdésként tette fel, hogy a közúti kár mit takar. Elmondta, hogy azzal, 
hogy jelen van a rendőrség, és a polgárőrség a községben, az embereknek biztonság 
érzetet ad. Köszöni a munkájukat. 
 
Schmölcz Tamás körzeti megbízott elmondta, hogy leegyszerűsítve a közúti kár a 
közlekedési szabályok megsértése, ami nem jár büntető ponttal, például az egészségügyi 
doboz. 
 
Dorogi László képviselő is köszöni a munkájukat. Kiemelte, hogy végre olyan körzeti 
megbízott van, aki itt él a községben és ténylegesen benne van az éjszakában. 
 
Mód István képviselő hangsúlyozta, hogy az elmúlt évben közelebb érezte a településhez a 
rendőrséget. Napjában tényleg többször látni lehetett őket. Nyugalmat biztosítanak. 
Megvalósult a szolgálunk gondolat 2012. évre. A községben az események csökkenése 
betudható annak is, hogy a település éjszakái átalakultak, az éjszakai szórakozó helyek 
megszűnése miatt lehet ez. Örül, hogy stabil körzeti megbízottja van a községnek. A körzeti 
megbízottnak lehetősége van kiépíteni az ismeretségi körét, megismerik az emberek az 
utcán, tudják hogy jelen van. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, majd kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, szavazzon 
igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 53/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete a közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a részvételt. 
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II. Napirendi pont megtárgyalása: Tájékoztató a Polgárőrség munkájáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte Valter Antal Polgárőrség vezetőjének a 
beszámolót. Kérte, hogy tolmácsolja a polgárőröknek is a köszönetet. Majd megkérte, hogy 
tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Valter Antal Polgárőrség vezetője köszöni a Képviselő-testületnek az önkormányzati 
támogatást. Látva a tavalyi óraszámokat, sajnos elmondható, hogy az idei számok 
visszaestek. Saját autóval saját költségen nehezen tudják tartani a korábbi munkaórák 
számát. Reméli, hogy az egyesület az új autóval aktívan tudja teljesíteni a vállalt feladatokat. 
Köztestületi alakulási folyamatot elindították. Jövő héten lesz közgyűlés, és azt követően új 
együttműködési megállapodást fognak kötni. Köszöni a támogatást.  
 
Vas Etel képviselő a beszámoló kapcsán kiemelte, hogy óriási dolog, hogy 20-szal 
kevesebb a bűncsel száma az előző évhez képest. Az időseket is kevesebben keresik, és 
verik át, mióta az idősek felvilágosítását végzik. A polgárőrök nem csak szolgálatban végzik 
a munkájukat, hanem ha gyanúsan közlekedőt látnak, szolgálatba helyezik magukat, a 
rendőrséget értesítik, és figyelnek. Jó lenne, ha nem csak ők, hanem a lakosok is tennének 
ezért. 
 
Szöllősi Péter képviselő megköszönte a munkájukat. Kérdésként tette fel, hogy mikor lesz 
jármű, és milyen kategóriában gondolkodnak. Elmondta, hogy a gyalogos járőrözést nem 
tartja jónak. Esetenként hasznos lehet az is, hogy észrevétlenül is megfigyelést tartsanak a 
faluban, lehet értelme. De a legfontosabb, hogy az emberek lássák a polgárőri jelenlétet. 
 
Valter Antal Polgárőrség vezetője elmondta, hogy személy autóval nehéz a szőlőkbe 
kijutni, pedig a fa lopások miatt ez különösen fontos lenne. Ezért egy kisebb fajta terepjáró, 
vagy magasépítési járművet szeretnének venni. Volt olyan szituáció, hogy a rendőrségtől 
kaptak felkérést, hogy hol nézzenek körül, hamar lehetett őket mozgósítani, ezáltal 
megelőzhettek gyanús tevékenységet. Ha gyalog járőröznének hosszú idő lehet a helyszínre 
érkezés, annyi idő alatt már a rendőrség is kiérhet. ezért fontos a gépjárművel történő 
járőrözés is.  
 
Mód István képviselő hangsúlyozta, hogy a polgárőrség a preventív, védelmi szerepet 
valósítja meg, nem a leleplezés a feladata, ezt a polgárőrség a jelenléttel tudja elérni. Jó 
anyag került a Képviselő-testület elé. A közigazgatási területhez veszi a beszámoló a tavat, 
de az már oroszlányi közigazgatási terület. A polgárőrségnek sikerült megőriznie a 
lakossághoz való kötődését. Köszöni és további jó munkát kíván. 
 
Dorogi László képviselő is köszöni a munkájukat. Reméli sikerül beszerezni a járművet. 
Kérdésként tette fel, hogy létezik-e Bokodon lista. 
 
Valter Antal Polgárőrség vezetője elmondta, hogy ez egy furcsa helyzet, Bokodon nincs 
lista. A polgárőrök nem tudnak listáról. Valaki szórakozásból, vagy valakinek a heccelésére 
kitalálta, és sajnos ez visszaütött a polgárőrségre. 
 
Szöllősi Péter képviselő elmondta a jelenlevők részére, hogy a közrendre veszélyes 
személyek listájáról van szó. Nagy port kavart, valaki lehet, hogy viccből mondta, de ilyennel 
nem szabad viccelni, mert ez akár személyiségi jogokat is sérthet.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, majd kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a Polgárőrség munkájáról szóló tájékoztatót, szavazzon 
igennel. 
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A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 54/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgárőrség munkájáról szóló 
tájékoztatót elfogadja. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

III. Napirendi pont megtárgyalása: Beszámoló a két ülés között végzett munkákról 
és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte, hogy az előterjesztés készítése óta újabb munkák 
kerültek elvégzésre. Az ülés napján megtörtént a Dialcont Kft.-vel a műszaki átadás-átvételi 
eljárás. A tájház kifizetési kérelmét postára adta a hivatal. Tőkés Hajnal kiadta a Tájházra, az 
építési hatóság nyilatkozatát, miszerint nem engedély köteles tevékenység a Tájház 
felújítása. 
 
Vas Etel képviselő kérdésként tett fel, hogy a Fő úton lévő iskola előtti zebra 
megközelítésének a kialakítását miként gondolják. Szerinte kellene egy fix korlát, nehogy alá 
essenek a járműveknek. Fontos lenne, hogy az étkeztetésre érkezzenek pályázatok. Nekünk 
kellene megkeresni a vállalkozókat.  
 
Csonka László alpolgármester elmondta, felmerült, hogy legyen lépcső, de ismerve a 
járókelőket nem biztos, hogy használnák. Sajnos azt a szakaszt nem biztos, hogy le lehet 
korlátozni, mert a lekerítésnek szigorú szabályai vannak, meg vannak a kötelező távolságok. 
 
Dorogi László képviselő kérdésként tett fel, hogy az önkormányzati traktor jó-e, vagy még 
mindig felújításra szorul. Kérte, hogy a falunapi felajánlások legyenek koordinálva, tudják 
előre, hány adagot vállalnak a felajánlók. Fontos, hogy ez tisztázva legyen. A pályázatok 
kapcsán kiemelte, hogy csatlakozik a Képviselő Asszonyhoz, kérni kell ajánlatokat. Szeretne 
hallani a településrendezési tervről bővebben. Kérdésként tette fel, hogy a TIOP-1.1.1-11/1 
kódszámú pályázat a korábban már röviden ismertetett iskolai lap-top projekt-e. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy mivel a Dad és Bokodi Földtulajdonosok Vadászati 
Közössége tulajdonolja, vadgondozzák a bokodi erdők túlnyomó többségét, ezért fontos 
lenne, hogy a szabályozási tervre észrevételüket tegyék meg. Felhívta a figyelmet arra, hogy 
tudomása szerint a Hivatalban problémát jelentette a tervező által kiállított részszámla 
kifizetése. Az elvégzett munka talán nem áll arányban a részszámla összegével. Kiemelte, 
hogy sajnos a tervező 10. pontként szerepelteti Bognár Tibor Úr kérelmét, pedig a Képviselő-
testület döntése csak annyi volt, hogy megbízza őt, vizsgálja meg a lehetőségét a 
kérelemnek. Szerinte nem szerepeltetheti az anyagban, de a fő probléma, hogy az elvégzett 
munka csupán a meglévő anyag másolata. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta a kérdésekre válaszként, hogy a biztonságos 
átkelésről egyeztetni a fog a napokban. A traktor már dolgozott, fűnyírásra használták. 
De vigyáznak rá, nem hajtják meg. A falunapi étel mennyiségét illetően Horváth Tiborral 
egyeztetett, kérdezte felajánlott adag mennyiségét, de nem mondta meg, azt mondta 
neki Horváth Úr, hogy elég lesz. Elmondta, hogy a TIOP-1.1.1-11/1 kódszámú pályázat a 
korábban már röviden ismertetett iskolai lap-top projekt, amelyet végül elvetettek a 
szakmával egyeztetve. Már régóta mondja, hogy a közétkeztetésre kellene ajánlatokat 
kérni. Volt egy móri érdeklődő, ígérte, hogy fog pályázni. A településrendezési 
szerződést mindenki megismerte, elkerülte a figyelmünket az előlegfizetési 
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kötelezettség. Az hogy ez a munka mennyit ér, azt nem tudja, de ennyiért bíztuk meg. A 
településrendezési terv utolsó döntését elküldtük a tervezőnek, aki 10-nek így beírta, ezt 
most meglehet kritizálnia a lakosságnak. Az ügy meg fog állni, ellenvélemények esetén 
tárgyalást kell majd összehívni, és dönteni a továbbiakról. Horváth Tiborék még nem 
jelezték észrevételeiket. A településrendezési terv kapcsán egyetlen kérdés érkezett a 
lakosságtól, az csupán az Arany János utcai telkek ketté osztására vonatkozott. 
 
Csonka László alpolgármester elmondta, hogy meglepődött a tervező által kiállított 
számla hallatán, de a szerződésben benne van összegszerűen, hogy ez nekik jár.  
 
Mód István képviselő elmondta, hogy nem lenne szabad kifizetni a részszámlát, mert nem 
áll arányban az elvégzett munkával. A 10. pont miatt kiigazításra fel kell szólítani a tervezőt. 
A Polgármester Úr hivatalból köteles megtenni.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között végzett munkákról szóló beszámolót, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 5 igen, 0 nem, 2 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 71 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 55/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról és a két ülés között végzett munkákról szóló beszámolót elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
Szöllősi Miklós polgármester 19 óra 5 perckor szünetet rendelt el. 
Az ülés 21 óra 5 perckor folytatódott 
 
 

IV. Napirendi pont megtárgyalása: A VÉGH Kft. kérelme 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy a vállalkozó által 
benyújtott kérelme arra vonatkozik, hogy a már meglévő parkolókat meg világíthassák. A 
vállalkozó ennek kiépítését saját költségén végzi. Ehhez kell a Képviselő-testület 
önkormányzati tulajdont érintő hozzájárulása. 
 
Csonka László alpolgármester elmondta, hogy a VÉGH Kft. engedély nélkül épített 
parkolót, utólag kért fennmaradás engedélyt. Most már csupán a világításhoz adjuk meg az 
engedélyt, vagyont nem érint, egyszerű tulajdonosi hozzájárulást adna most a Képviselő-
testület. Az előterjesztés előhozott egy másik problémát, amikor fennmaradási kért mi 
alapján kapott engedélyt a parkolókra. 
 
Dorogi László képviselő álláspontja szerint a világítás kiépítése rendben van, támogatja. 
Azt nem érti, hogy a parkolóknál nem kellett a Képviselő-testület döntése, itt miért kell, és ki 
adott engedélyt, hogy oda kő vagy beton burkolat kerülhessen. Nem érti kinek mi a 
tulajdona. Elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 
javasolja Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy a tulajdonosi 
hozzájárulást ne adja meg a VÉGH Tüzelő, Építőanyagkereskedő és Fuvarozó Kft. 
(székhely: 2855 Bokod, Malom u. 28., adószám: 11479358-2-11., a továbbiakban: VÉGH 
Kft.) részére a 2855 Bokod, Malom utcai, 051. hrsz.-ú tüzép-telep előtti kiépített P1 és P2 
parkolók térvilágításának kivitelezéséhez. 
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Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy vélhetően a korábban hatályos Szervezeti és 
Működési Szabályzat alapján adta ki 2011. július 25. napján adta ki a Polgármester Úr a 
tulajdonosi hozzájárulást. A jelenlegi szabályozás alapján, mivel önkormányzati tulajdont 
érint a kérdés, nincs átruházott hatáskör, a főszabály szerint a Képviselő-testület gyakorolja 
a tulajdonosi jogokat az önkormányzati tulajdon felett. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy a közvilágítás kiépítését támogatja, de a határozati 
javaslatot szükséges kiegészíteni. Javasolja , hogy a Képviselő-testület állapítsa meg 
határozatában, hogy a 1663/2011 ügyirat a Képviselő-testület hozzájárulása nélkül került 
kiállításra, a Képviselő-testület ezért megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, hogy vizsgálja 
meg a dokumentumok jogszerűségét, és terjessze a Képviselő-testület elé a következő 
ülésen. Továbbá javasolja, hogy a Képviselő-testülete bízza meg Szöllősi Miklós 
polgármestert, hogy vizsgálja meg milyen feltételekkel kötötték meg 2855 Bokod, Malom 
utcai, 051. hrsz.-ú tüzép-telep előtti kiépített P1 és P2 parkolók közterület használati 
szerződését. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki megadná a tulajdonosi hozzájárulást a VÉGH Tüzelő, 
Építőanyagkereskedő és Fuvarozó Kft. részére a 2855 Bokod, Malom utcai, 051. hrsz.-ú 
tüzép-telep előtti kiépített P1 és P2 parkolók térvilágításának kivitelezéséhez, szavazzon 
igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 56/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tulajdonosi hozzájárulást ad a 
VÉGH Tüzelő, Építőanyagkereskedő és Fuvarozó Kft. (székhely: 2855 Bokod, Malom u. 28., 
adószám: 11479358-2-11., a továbbiakban: VÉGH Kft.) részére a 2855 Bokod, Malom utcai, 
051. hrsz.-ú tüzép-telep előtti kiépített P1 és P2 parkolók térvilágításának kivitelezéséhez. 
2.) A P1 és P2 parkolók térvilágítás kivitelezésének minden költségét (tervezés, 
engedélyeztetés, műszaki ellenőrzés, a szükséges önerő biztosítása, esetleges 
területszerzés költségei) a VÉGH Kft.-nek kell vállalnia.  
3.) A kivitelezés csak a vonatkozó munkavédelmi és egyéb jogszabályok betartásával 
történhet. 
4.) A VÉGH Kft. köteles a kivitelezés időtartamát a munkálatok megkezdése előtt legalább 5 
munkanappal korábban bejelenteni az önkormányzatnak. Továbbá a VÉGH Kft. köteles az 
igénybevett területet a kivitelezés befejezését követően haladéktalanul, tisztán visszaadni, és 
az okozott károkat megtéríteni. 
5.) Ez a tulajdonosi hozzájárulás nem mentesít a kivitelezéssel kapcsolatos más hatósági 
engedélyek és hozzájárulások megszerzésének kötelezettsége alól.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy 
Képviselő-testület megállapítja, hogy a 1663/2011 ügyirat a Képviselő-testület hozzájárulása 
nélkül került kiállításra, a Képviselő-testület megbízza a Szöllősi Miklós polgármestert, hogy 
vizsgálja meg a dokumentumok jogszerűségét, és terjessze a Képviselő-testület elé a 
következő ülésen, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 57/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 1663/2011 
ügyirat a Képviselő-testület hozzájárulása nélkül került kiállításra, a Képviselő-testület 
megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, hogy vizsgálja meg a dokumentumok 
jogszerűségét, és terjessze a Képviselő-testület elé a következő ülésen. 
Határidő: 2012. június 30. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy 
megbízzák őt, hogy vizsgálja meg milyen feltételekkel kötötték meg 2855 Bokod, Malom 
utcai, 051. hrsz.-ú tüzép-telep előtti kiépített P1 és P2 parkolók közterület használati 
szerződését, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 58/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Szöllősi Miklós 
polgármestert, hogy vizsgálja meg milyen feltételekkel kötötték meg 2855 Bokod, Malom 
utcai, 051. hrsz.-ú tüzép-telep előtti kiépített P1 és P2 parkolók közterület használati 
szerződését. 
Határidő: 2012. június 30. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

V. Napirendi pont megtárgyalása: A kéményseprő-ipari közszolgáltatás biztosítása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy eddig a Komtűz 
szolgáltatott Bokodon. A nyertes egy Kaposvári cég lett, jó ajánlatot tett. A Komtűz sok éven 
át jó munkát végzet megbízható kapcsolat alakult ki. Személyes javaslata, hogy írjanak ki 
pályázatot, és akkor a Képviselő-testület maga versenyeztetheti meg a szolgáltatókat. Kérte 
a Képviselő-testületet, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
Dorogi László képviselő nem ajánlja elfogadásra a Képviselő-testület számára a határozati 
javaslatot. Elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta és nem javasolja 
elfogadásra a határozati javaslatot. Elmondta, hogy felesleges procedúrának tartják a feladat 
átvállalását. 
 
Mód István képviselő nem tudja, hogy mi áll a kiválasztás hátterében. Az tény, hogy 90 
körüli település van a megyében. Tata a Komtűzet választotta, Oroszlány városa is. Jelen 
pillanatban nem önként vállalt feladata ez a településnek. Lemondta, hogy a Polgármesteri 
Hivatal alapító okiratát, az Szervezeti és Működési Szabályzatot is módosítani kellene, 
kiegészíteni ezzel az ügymenttel. Ezért javasolja, hogy maradjanak a fő többségénél. 
Sajnálja a vállalkozást, de nem tudja támogatni a javaslatot. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy soha nem volt gond a céggel, kéri ezt vegyék 
figyelembe. Megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-testületet, hogy aki 
egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a kéményseprő-ipari szolgáltatás kötelező feladatát 
vállalja át, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 1 igen, 4 nem, 2 tartózkodással nem 
támogatta a határozati javaslatot, így a jelenlevő és megválasztott képviselők 57 százaléka 
az alábbi határozatot hozza:  
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 59/2012 (V.30.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelenleg a Komárom-Esztergom 
Megyei Önkormányzat által kötelező feladataként ellátott kéményseprő-ipari szolgáltatás 
kötelező feladatát az egyes helyi közszolgáltatások kötelező igénybevételéről szóló 1995. évi 
XLII. törvény (a továbbiakban: közszolgáltatási tv.) 2/A §-a, illetve a helyi önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV. törvény 6. § b) pontja alapján nem vállalja át. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 

VI. Napirendi pont: Egyebek 
 
Szöllősi Miklós polgármester felkérte Vas Etelt a Falunapi előkészületekről tájékoztatassa 
a Képviselő-testületet. 
 
Vas Etel képviselő elmondta, hogy idén két napra szervezik a programokat, majd ismertette 
a kiosztott program tervet. Zsitvabesenyői vendégek elszállásolása kapcsán kiemelte, hogy 
Dorogi László és Szöllősi Péter gondoskodik. Elmondta, hogy az idei évben az Óvoda új 
trambulinja fogja pótolnia az ugráló várat, a gyereknapon is nagy sikere volt. 
 
Szöllősi Péter képviselő 3 javaslata volt. Javasolta, hogy ne legyen kispályás foci, 
legyen egy buli meccs, mivel a délelőtti kispályás foci minden évben megcsúszik időben, 
és az előtte napon megrendezett disco miatt senki nem menne reggelre. Javasolta, hogy 
lehetne hívni Motoros streetfighter show előadót, 100 E Ft összegben. Továbbá 
javasolta, hogy a korábbi évektől eltérően az önkormányzat számára megfizethető Stand 
up fellépőt kellene hívni. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a falunapi költségekkel a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság is fog foglalkozni. Elmondta, hogy a Zsitvabesenyői falunapi meghívásra 
busszal mennek. Ennek ára összesen 90 E Ft, és pluszban alapanyagokat is vinni kell a 
főzőversenyre. A pedagógusnap megtartásra kijelölt nap nem alkalmas az iskola számára, 
az új időpont 2012. június 11-e hétfő lenne. Elmondta, hogy jegyzőkönyvben rögzítették, 
hogy a bokodi háziorvosi rendelőben milyen önkormányzati tulajdon van. Elmondta, hogy a 
doktor nőnek 2012. július 1. napjával ki kell költöznie az otthonából, nem talált új ingatlant, 
ezért beköltözne az önkormányzati lakásba. Elmondta, hogy a doktor nő megkérdezte, hogy 
milyen szándék van a nyílászáróval, és szigeteléssel, elmondta neki, hogy az ereszt fogja az 
önkormányzat megcsinálni. Elmondta, hogy a Nyugdíjas Klub bejegyzett egyesület lett, ezért 
támogatási kérelmet fognak benyújtania Képviselő-testület felé. Ő támogatja, júniusban 
hozza a Képviselő-testület elé az előterjesztést. Elmondta, hogy a honlap szerkesztésre 
újabb ajánlat érkezett, ezt elektronikusan továbbította a hivatal a képviselők számára. Végül 
tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy a megrendelt hulladékgyűjtők helyükre kerültek. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy ő maga is kért ajánlatot a honlapra, majd elküldi. 
Kiemelte, hogy Bokod honlapja feltörhető, nem jó. Javasolta, hogy a Facebook 
megjelenésről a Képviselő-testület döntsön a későbbiekben.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a labdarugó mérkőzés hagyománya meg lenne 
szakítva, ha nem rendeznék meg a Falunap alkalmából. Szerinte erre minden évben 
számítanak a csapatok. Felhívta a figyelmet arra, hogy rohamosan fogy az idő, 
Egyházasdengeleneg mintájára lépnie kellene a Képviselő-testületnek. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy murva maradt a Farrádi család háza előtt, amit a 
kivitelezőnek kellett volna elvinni. 

http://jogszabalykereso.mhk.hu/cgi_bin/njt_doc.cgi?docid=12627.595618
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A Képviselő-testület ülése Szöllősi Miklós polgármester zárszavával 22 órakor 35 perckor ért 
véget. 
 

 
kmf. 

 
 Szöllősi Miklós Zsigmond Anikó 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 


